



Dr. Sherry Stewart, PhD, FCAHS
Killam Research Professor in the Departments of Psychiatry,
Psychology, and Community Health and Epidemiology at Dalhousie
University

Sherry Stewart, Ph. D., MACSS
Professeure titulaire d'une chaire de recherche Killam aux
départements de psychiatrie, de psychologie, et de santé
communautaire et d'épidémiologie de l'Université Dalhousie

Dr. Stewart is a Killam Research Professor in the Departments of Psychiatry, Psychology, and Community Health and Epidemiology at Dalhousie University, as well as a licenced clinical psychologist in the province of Nova Scotia. She is well known for her research on psychological factors contributing to alcohol abuse, pathological gambling, and the comorbidity of mental health and addictive disorders. Dr. Stewart receives funding from several research agencies including the Social Sciences and Humanities Research Council, the Nova Scotia Health Research Foundation, the Canadian Tobacco Control Research Initiative, the Nova Scotia Gaming Foundation, and the Ontario Problem Gambling Research Centre.

Her contributions have acclaimed recognition from honourable subject experts around the world. Dr. Stewart's academic career is decorated with several reputed awards and funding.

Sherry Stewart est professeure titulaire d'une chaire de recherche Killam aux départements de psychiatrie, de psychologie, et de santé communautaire et d'épidémiologie de l'Université Dalhousie. Elle est également une psychologue clinicienne agréée dans la province de Nouvelle-Écosse. Elle est réputée pour ses recherches sur les facteurs psychologiques qui contribuent à l'abus d'alcool, au jeu pathologique, et à la concomitance de troubles de la santé mentale et de troubles addictifs. Sherry Stewart est financée par plusieurs organismes de recherche, y compris le Conseil de recherches en sciences humaines, la Nova Scotia Health Research Foundation, l'Initiative canadienne de recherche pour la lutte contre le tabagisme, la Nova Scotia Gaming Foundation et le Centre ontarien de recherche sur le jeu problématique.

Les contributions de Sherry Stewart ont été saluées dans le monde entier par des spécialistes respectés dans le domaine. Sa carrière universitaire est auréolée de plusieurs prix et financements réputés.